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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 15/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 5. desember 2023 

       Merknadsfrist: 11. desember 2023 

 

Møtetid: Tirsdag 28. november 2023       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland   X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal X          

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Audun Eikeland og Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Elisabeth Faret fra Idrettsstyret (NIF) deltok i hele møtet. 

 

Sakliste: 

K-141 Godkjenning- KS-protokoll nr. 14/2022-2024  

K-142 Sentral fordeling av LAM 2023 

K-143 Årets ildsjel 

K-144 Årets idrettslag 

K-145 Strategisk plan 2024-2028 – status for arbeidet 

K-146 Kommuneplanens arealdel – høringsinnspill  

K-147 Idrett for alle i Oslo – status 

K-148 Handlingsplan for deltakelse – innspill til KUD 

K-149 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-150 Svar på henvendelse fra idrettslag 

K-151 Møteplan 1.halvår 2023 

K-152 Orienteringssaker 

- Budsjettprosess Oslo kommune  

- Møter nytt bystyre og byråd  

- Østmarka nasjonalpark  

- Idrettsstyrets vedtak om strømming  

- Rapport sommeridrett 2023  

- 100 millioner til idretten over statsbudsjettet 
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K-141 Protokoll   

KS-protokoll nr. 14/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-142 Sentral fordeling av LAM 2023 

Generalsekretæren innledet til saken. Fordelingen er godkjent av kretsstyret via e-post 

sendt 10.november. Fordelingen stadfestes i denne sak. 

 

Vedtak: 

 Kretsstyret vedtok sentral fordeling av LAM i tråd med saksfremlegget. 

 

 

K-143 Årets ildsjel 

Generalsekretæren innledet til saken. Nominasjonsprosessen for årets ildsjel er 

gjennomført i NIF. Presentasjon av de fem kandidatene fra Oslo ble sendt kretsstyret 

på e-post 25. november.  

 

 Vedtak: 

Kretsstyret velger Adnan Naeem fra Romsås IL som årets ildsjel i Oslo. 

 

 

K-144 Årets idrettslag 

Generalsekretæren innledet til saken. Årets idrettslag i Oslo kåres av Oslo kommune 

etter innstilling fra Oslo Idrettskrets.  

 

Kretsstyret gikk gjennom forslagene fra administrasjonen, og diskuterte grunnlaget for 

nominasjonen.  

 

Vedtak: 

- Kretsstyret innstiller Monolitten Idrettslag som OIKs forslag til årets idrettslag. 

- Styret ba administrasjonen om å forberede sak om revisjon av kriteriene for 

kåringen av årets idrettslag etter vedtak av ny strategisk plan. 

 

 

K-145 Strategisk plan 2024-2028 – status for arbeidet 

Robert Gausen fra administrasjonen innledet til saken med en orientering om status for 

arbeidsgruppens arbeid.  

 

Forslag til nåsituasjonsbeskrivelse og planens form og metode ble gjennomgått. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ber arbeidsgruppen videreføre arbeidet i tråd med saknotatet. 

 

 

K-146 Kommuneplanens arealdel – høringsinnspill  

Robert Gausen fra administrasjonen innledet til saken. Oslo kommune har sendt 

forslag til arealdel for kommuneplanen på offentlig høring.  
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 Styret er bekymret for at kommuneplanen begrenser idrettens utviklingsmuligheter i 

byen. Det planlegges ikke for nye idrettsområder, og det nå stilles spørsmål om 

eksisterende idrettsareal som ligger i grønnstrukturen er truet av andre formål. Styret 

mener at områder som reguleres til idrettsanlegg må få bestemmelser som tillater 

byggetiltak for videre utvikling.  

  

 Vedtak: 

 Kretsstyret ba administrasjonen om å gi innspill til kommuneplanens arealdel i 

samsvar med saksfremlegget. 

 

 

K-147 Idrett for alle i Oslo – status 

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen innledet til saken med en gjennomgang av 

status for klubbutviklings- og inkluderingsarbeidet. 

 

Styret diskuterte virkemidlene i arbeidet, herunder grunnlaget for økonomiske 

insentiver til nabolagsklubber, anleggstilgang, samt behovet for nært samarbeid med 

særidrettene.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen om å komme tilbake med 

en tiltaksplan for 2024 i samsvar med merknader fremkommet i møtet. 

 

 

K-148 Handlingsplan for deltakelse – innspill til KUD 

Generalsekretæren innledet til saken og gikk gjennom sentrale momenter som 

administrasjonen mener bør løftes inn i departementets arbeid med handlingsplanen.  

 

Kretsstyret diskuterte aktuelle problemstillinger som bør vektlegges i handlingsplanen, 

herunder holdningsskapende arbeid og tilrettelegging for frivilligheten. Styret mener at 

skillet mellom ideelle organisasjoner og det kommersielle bør defineres i saken, og at 

det etableres kriterier for måloppnåelse.   

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å sende innspill til KUD i samsvar med 

saksfremlegget og de merknader som fremkom i møtet. 

 

 

K-149 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

Generalsekretæren innledet til saken med en orientering om status i saken. 

 

Kretsstyret diskuterte status og videre saksgang etter byrådets tydelige støtte til 

prosjektet.  
 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som fremkom i møtet.    
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K-150 Svar på henvendelse fra idrettslag 

Generalsekretæren innledet til saken. Kretsstyret har mottatt et brev underskrevet av 

daglige ledere i syv idrettslag som er bekymret for OIK sitt arbeid med Campus 

Ekeberg.   

 

Kretsstyret diskuterte momentene som løftes i brevet, og gikk gjennom 

generalsekretærens redegjørelse. Kretsstyret anerkjenner informasjonsbehovet og 

mener idrettslagenes bekymringer kan svares ut på en betryggende måte. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba styreleder om å besvare mottatt brev i samsvar med saksfremlegget og 

de merknader som fremkom i møtet. 

 

 

K-151 Møteplan 1.halvår 2023 

Generalsekretæren la frem forslag til passende intervall for styremøter i første halvår 

2024.  

 

Vedtak:  

 Kretsstyret vedtok følgende møteplan for 1.halvår 2024: 

- Mandag 10.januar  

- Mandag 12.februar 

- Mandag 18.mars 

- Mandag 22.april 

- Onsdag 22.mai 

- Onsdag 12.juni (nytt kretsstyre) 

Administrasjonen kommer tilbake med forslag til datoer for styreseminar høsten 2024. 

 

 

K-152 Orienteringssaker  

Orienteringssakene oversendes kretsstyret per e-post. 


